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Nakon što su počeli radovi na nadogradnji i adaptaciji škole koju dijele rovinjska Srednja škola

Zvane Črnje i Talijanska srednja škola, te sportskoj dvorani odgovorni u Rovinju 'su shvatili'

kako investicija od 75 milijuna kuna neće biti dovoljna za jednosmjensku nastavu i propisane

standarde.

Dogradnju škole i izgradnju sportske dvorane, podsjetimo, financiraju Ministarstvo znanosti,

obrazovanja i sporta s pola od planiranog iznosa od 75 milijuna kuna, Grad Rovinj i sa sedam

milijuna kuna Istarska županija. Kako je moguće da je prihvaćen projekt koji ne odgovara

potrebama ni sadašnjeg broja učenika, jeli moguće preprojektiranje i 'ubacivanje' novih učionica

te koliko bi sve to povećalo cijenu izgradnje i tko bi to platio, odgovora nema.

No, valja se prisjetiti kako je nositelj Nezavisne liste i gradski vijećnik Bruno Poropat još u

ožujku ove godine uputio otvoreno pismo tadašnjem premijeru Ivi Sanaderu, ministru Draganu

Primorcu i javnosti kojim je upozorio kako 'odlukom da Vlada i Ministarstvo participira s 37

milijuna kuna u rekonstrukciji postojeće građevine, izgradnje ukopane dvorane te prigradnjom

dodatnih aula i da pri tome cjelokupna investicija iznosi 75 milijuna kuna, sudjelujete u jednoj

potpuno neopravdanoj investiciji koja degradira postojeće zdanje i ne doprinosi cjelokupnom

rješavanju problema škola u jednoj smjeni, a da ne govorimo o školi s cjelodnevnim boravkom'.

Poropat je, već tada, pojašnjavao da je za izgradnju škole od 2.000 metara četvornih, na novoj

lokaciji, dovoljno najviše 20 milijuna kuna s opremom, za trodijelnu dvoranu 15 milijuna kuna, a

za potrebnu infrastrukturu još dodatnih 10 milijuna kuna što znači ukupno 45 milijuna kuna. -

Zašto se od poreznih obveznika, odnosno svih građana RH i Grada Rovinja troši 30 milijuna

kuna više nego što je od potrebnoga, pitao se tada Poropat zalažući se da se u zgradu, koju

Rovinjci zovu «Gimnazija-Ginasio» i koja je hram znana i kulture otvori Visoka škola za studente

biologije Instituta Ruđer Bošković.

- U trenutku svjetske financijske krize, a i naše, gdje trebamo voditi računa o opravdanosti

svake uložene kune ponovno postavljamo pitanje, zašto ste prihvatili ovaj skupi i nepromišljeni

projekt kada smo mogli dobiti potpuno novu školu za manje novca i nastavu s cjelodnevnim

boravkom učenika i pritom sačuvati staru Gimnaziju koja se može koristiti za veleučilište za što

joj pripada primat i ima dovoljno prostora.

U ime Nezavisne gradske liste Poropat je tada postavio i pitanje resornom ministarstvu i Vladi

jesu li se upitali da li je to još jedna podvala politike IDS-a i Jakovčića i još jedan propali projekt. 

Zbog čega Poropata u ožujku nitko nije htio čuti? (Ipress)
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